
PROTOKÓŁ Nr V/2007 
z Sesji Rady Miejskiej w Zawidowie 

odbytej w dniu 19 lutego 2007r. w Sali konferencyjnej Urz�du Miejskiego  
w Zawidowie 

Sesj� rozpocz�to o godz. 18.30, zako�czono o 20.15 

Ustawowy skład Rady liczy 15 radnych, obecnych na Sesji – 15 radnych. 
W sesji udział wzi�li go�cie zaproszeni wg zał�czonej listy obecno�ci. 
Obradom przewodniczył Przewodnicz�cy Rady Miejskiej – Pan Robert Drabko.  

Propozycj� porz�dku obrad radni otrzymali na pi�mie, który przedstawiał si�
nast�puj�co: 

1. Przyj�cie protokołu z obrad IV Sesji Rady Miejskiej z dnia 29 stycznia 2007r. 
2. Podj�cie uchwał w sprawie: 

1) wskazania Wiceprzewodnicz�cego Rady Miejskiej dokonuj�cego 
czynno�ci okre�lonych w par. 2 pkt 2 Rozporz�dzenia Ministra Spraw 
Wewn�trznych i Administracji z dnia 31 lipca 2000r. w sprawie sposobu 
ustalenia nale�no�ci z tytułu zwrotu kosztów podró�y słu�bowych 
radnych gminy, w stosunku do Przewodnicz�cego Rady. 

2) Wprowadzenia zmian w bud�ecie miasta Zawidowa na rok 2007. 
3) Udzielenia bonifikaty od opłaty za przekształcenie prawa u�ytkowania 

wieczystego w prawo własno�ci nieruchomo�ci stanowi�cych własno��
gminy miejskiej Zawidów. 

4) Sprzeda�y nieruchomo�ci zabudowanej – dz. nr 78/3. 
5) Sprzeda�y nieruchomo�ci niezabudowanej – dz. nr 78/5. 
6) Sprzeda�y nieruchomo�ci niezabudowanej – dz. nr 438/1. 
7) Sprzeda�y nieruchomo�ci niezabudowanej – dz. nr 438/2. 
8) Sprzeda�y nieruchomo�ci niezabudowanej – dz. nr 438/3. 
9) Uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwi�zywania 

Problemów Uzale�nie� na rok 2007. 
10) Uchwalenia planu pracy Rady Miejskiej w Zawidowie na 2007r. 
11) Przyst�pienia do Spółki Łu�ycka Higiena Komunalna Sp. Z o.o. 

3. Informacja Przewodnicz�cego Rady Miejskiej. 
4. Sprawy ró�ne. 
5. Interpelacje, zapytania i wnioski. 
6. Odpowiedzi na zapytania i zgłoszone wnioski. 

W Komisji Wniosków pracowali: Radni Włodzimierz Michalkiewicz i Gabriela 
Mici�ska.  

Przewodnicz�cy zwrócił si� do radnych z zapytaniem o uwagi do tak przedstawionego 
porz�dku obrad.  

Radny Andrzej Pilarski zwrócił si� z wnioskiem o zdj�cie z porz�dku obrad pkt 1. 



Przewodnicz�cy korzystaj�c z uprawnie� statutowych postanowił z własnej inicjatywy 
zdj�� punkt. Jednocze�nie dodał, �e protokół b�dzie sprawozdaniem sesji pisanym na 
bie��co, tak jak to definiuj� encyklopedie.  

Radny Krzysztof Iwanicki zło�ył wniosek o zmian� w porz�dku obrad: sprawy ró�ne 
powinny by� omawiane na ko�cu.  

Przewodnicz�cy Rady Miejskiej poddał wniosek pod głosowanie: 
Za przyj�ciem wniosku głosowano 8 radnych 
Przeciw – 4 radnych 
Wstrzymało si� – 3 radnych. 

Wi�cej uwag nie wniesiono. 

Ad. 1 
Zdj�to z porz�dku obrad. 

Ad. 2 
Podj�cie uchwał. Projekty uchwał omawiane były przez Komisje Stałe Rady 
Miejskiej. 

1) Projekt uchwały w sprawie wskazania Wiceprzewodnicz�cego Rady Miejskiej 
dokonuj�cego czynno�ci okre�lonych w par. 2 pkt 2 Rozporz�dzenia Ministra 
Spraw Wewn�trznych i Administracji z dnia 31 lipca 2000r. w sprawie sposobu 
ustalenia nale�no�ci z tytułu zwrotu kosztów podró�y słu�bowych radnych 
gminy, w stosunku do Przewodnicz�cego Rady. 

Przewodnicz�cy po rozmowie z Wiceprzewodnicz�cymi Rady zaproponował Pana 
Janusza Dworakowskiego. 
Nie wniesiono uwag. 
Przyst�piono do głosowania: 
Za przyj�ciem uchwały głosowało 15 radnych. 
Przeciw – 0 
Wstrzymało si� – 0 

Jest to Uchwała Nr V/19/2007 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 19 lutego 2007r. w 
sprawie wskazania Wiceprzewodnicz�cego Rady Miejskiej dokonuj�cego czynno�ci 
okre�lonych w par. 2 pkt 2 Rozporz�dzenia Ministra Spraw Wewn�trznych i 
Administracji z dnia 31 lipca 2000r. w sprawie sposobu ustalenia nale�no�ci z tytułu 
zwrotu kosztów podró�y słu�bowych radnych gminy, w stosunku do 
Przewodnicz�cego Rady. 

2) Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w bud�ecie miasta 
Zawidowa na rok 2007. 

Przewodnicz�cy Rady zwrócił si� do Przewodnicz�cych Komisji o stanowiska.  



Komisje Stałe przyj�ły projekt uchwały. 

Przyst�piono do głosowania: 
Za przyj�ciem uchwały głosowało 15 radnych. 
Przeciw – 0 
Wstrzymało si� – 0 

Jest to Uchwała Nr V/20/2007 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 19 lutego 2007r. w 
sprawie wprowadzenia zmian w bud�ecie miasta Zawidowa na rok 2007. 

3) Projekt uchwały w sprawie udzielenia bonifikaty od opłaty za przekształcenie 
prawa u�ytkowania wieczystego w prawo własno�ci nieruchomo�ci stanowi�cych 
własno�� gminy miejskiej Zawidów. 

Przewodnicz�cy Rady zwrócił si� do Przewodnicz�cych Komisji o stanowiska.  

Komisja Bud�etu i Finansów zaproponowała w par. 2 pkt 2 zmieni� zapis na: 
Par. 2 pkt 2 Nie udziela si� bonifikaty u�ytkownikowi wieczystemu, który zgodnie z 
aktem notarialnym nie zabudował nieruchomo�ci w ci�gu 3 lat od daty nabycia.  
Komisja O�wiaty, Kultury, Zdrowia i Sportu – przyj�ła projekt uchwały. 
Komisja Komunalna i Ochrony �rodowiska – przyj�ła projekt uchwały.  

Przyst�piono do głosowania nad poprawk� par. 2 pkt 2.  

Za przyj�ciem poprawki głosowało 11 radnych. 
Przeciw: 0 radnych 
Wstrzymało si�: 4 radnych. 
Poprawka została wprowadzona. 

Przyst�piono do głosowania nad projektem uchwały po poprawce: 
Za przyj�ciem uchwały głosowało 15 radnych. 
Przeciw – 0 
Wstrzymało si� – 0 

Jest to Uchwała Nr V/21/2007 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 19 lutego 2007r. w 
sprawie udzielenia bonifikaty od opłaty za przekształcenie prawa u�ytkowania 
wieczystego w prawo własno�ci nieruchomo�ci stanowi�cych własno�� gminy 
miejskiej Zawidów. 

4) Projekt uchwały w sprawie sprzeda�y nieruchomo�ci zabudowanej – dz. nr 
78/3   

Przewodnicz�cy Rady zwrócił si� do Przewodnicz�cych Komisji o stanowiska.  

Komisja Bud�etu i Finansów – przyj�ła projekt uchwały. Zaproponowano aby w 
ewentualnie II przetargu cena działki nie była ni�sza od wyceny. 



Komisja O�wiaty, Kultury, Zdrowia i Sportu – przyj�ła projekt uchwały. 
Komisja Komunalna i Ochrony �rodowiska – odrzuciła projekt uchwały. 

Przyst�piono do głosowania: 
Za przyj�ciem uchwały głosowało 10 radnych. 
Przeciw – 3 
Wstrzymało si� – 2 

Jest to Uchwała Nr V/22/2007 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 19 lutego 2007r. w 
sprawie sprzeda�y działki zabudowanej.  

5) Projekt uchwały w sprawie sprzeda�y działki niezabudowanej – dz. nr 78/5 

Przewodnicz�cy Rady zwrócił si� do Przewodnicz�cych Komisji o stanowiska.  

Komisja Bud�etu i Finansów – odrzuciła projekt uchwały.  
Komisja O�wiaty, Kultury, Zdrowia i Sportu – odrzuciła projekt uchwały. 
Komisja Komunalna i Ochrony �rodowiska – odrzuciła projekt uchwały. 

Przyst�piono do głosowania: 
Za przyj�ciem uchwały głosowało 0 radnych. 
Przeciw – 13 
Wstrzymało si� – 2. 

Uchwał� odrzucono. 

6, 7, 8) Projekty uchwał w sprawie sprzeda�y działek niezabudowanych – dz. nr 
438/1, 438/2, 438/3  

Przewodnicz�cy Rady zwrócił si� do Przewodnicz�cych Komisji o stanowiska.  

Komisja Bud�etu i Finansów – przyj�ła projekty uchwał.  
Komisja O�wiaty, Kultury, Zdrowia i Sportu – przyj�ła projekty uchwał. 
Komisja Komunalna i Ochrony �rodowiska – przyj�ła projekty uchwał. 

Przyst�piono do głosowania: 

Działka nr 438/1 
Za przyj�ciem uchwały głosowało 15 radnych. 
Przeciw – 0 
Wstrzymało si� – 0. 

Jest to Uchwała Nr V/23/2007 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 19 lutego 2007r. w 
sprawie sprzeda�y działki niezabudowanej. 

Działka nr 438/2 



Za przyj�ciem uchwały głosowało 15 radnych. 
Przeciw – 0 
Wstrzymało si� – 0. 

Jest to Uchwała Nr V/24/2007 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 19 lutego 2007r. w 
sprawie sprzeda�y działki niezabudowanej. 

Działka nr 438/3 
Za przyj�ciem uchwały głosowało 15 radnych. 
Przeciw – 0 
Wstrzymało si� – 0. 

Jest to Uchwała Nr V/25/2007 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 19 lutego 2007r. w 
sprawie sprzeda�y działki niezabudowanej. 

9) Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i 
Rozwi�zywania Problemów Uzale�nie� na rok 2007. 

Przewodnicz�cy Rady zwrócił si� do Przewodnicz�cych Komisji o stanowiska.  

Komisja Bud�etu i Finansów – przyj�ła projekt uchwały.  
Komisja O�wiaty, Kultury, Zdrowia i Sportu – przyj�ła projekt uchwały. 
Komisja Komunalna i Ochrony �rodowiska – przyj�ła projekt uchwały. 

Przyst�piono do głosowania: 

Za przyj�ciem uchwały głosowało 15 radnych. 
Przeciw – 0 
Wstrzymało si� – 0. 

Jest to Uchwała Nr V/26/2007 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 19 lutego 2007r. w 
sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwi�zywania Problemów 
Uzale�nie� na rok 2007. 

10) Projekt uchwały w sprawie planu pracy Rady Miejskiej w Zawidowie na 
2007r. 

Przewodnicz�cy Rady zwrócił si� do Przewodnicz�cych Komisji o stanowiska.  

Komisja Bud�etu i Finansów – zaproponowała uzupełni� zał�cznik o nast�puj�ce 
punkty:  
Dobór tematyki w zale�no�ci od potrzeb Miasta i sugestii Urz�du Miejskiego i Rady 
Miejskiej: 
- omówienie stanu bezpiecze�stwa w mie�cie, 
- ocena wykonania bud�etu miasta za rok 2006, 
- wykorzystanie bazy szkolnej w mie�cie, budowa nowych obiektów sportowych, 



- ocena działalno�ci zwi�zanej z promocj� miasta i pozyskiwaniem �rodków 
zewn�trznych, 
- realizacja inwestycji i remontów w mie�cie, 
- informacja z wykonania bud�etu za I półrocze 2007r. 
- omówienie działalno�ci PUK za okres I półrocza 2007r. 
- omówienie stawek podatkowych i opłat lokalnych na 2008r. 
- zatwierdzenie bud�etu miasta Zawidowa na rok 208, 
- sprawy bie��ce. 
Komisja O�wiaty, Kultury, Zdrowia i Sportu – przychyliła si� do propozycji Komisji 
Bud�etu i Finansów. 
Komisja Komunalna i Ochrony �rodowiska – przychyliła si� do propozycji Komisji 
Bud�etu i Finansów. 

Za wprowadzeniem poprawki głosowało 15 radnych. 
Przeciw: 0 
Wstrzymało si�: 0 
Poprawa została przyj�ta.  

Przyst�piono do głosowania nad projektem uchwały po poprawce: 

Za przyj�ciem uchwały głosowało 15 radnych. 
Przeciw – 0 
Wstrzymało si� – 0. 

Jest to Uchwała Nr V/27/2007 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 19 lutego 2007r. w 
sprawie planu pracy Rady Miejskiej w Zawidowie na 2007r. 

11) Projekt uchwały w sprawie przyst�pienie do Spółki Łu�ycka Higiena 
Komunalna Sp. z o.o. 

Przewodnicz�cy Rady zwrócił si� do Przewodnicz�cych Komisji o stanowiska.  
Komisja Bud�etu i Finansów – jest za odrzuceniem uchwały ze wzgl�du na zbyt mało 
informacji o spółce. 
Komisja O�wiaty, Kultury, Zdrowia i Sportu – przychyliła si� do propozycji Komisji 
Bud�etu i Finansów. 
Komisja Komunalna i Ochrony �rodowiska – przychyliła si� do propozycji Komisji 
Bud�etu i Finansów. 

Przyst�piono do głosowania: 
Za przyj�ciem uchwały głosowało: 0 radnych 
Przeciw: 15 radnych 
Wstrzymało si�: 0 radnych. 

Uchwał� odrzucono.  



Ad. 3 
Przewodnicz�cy Rady Miejskiej przekazał radnym informacj� o rozstrzygni�ciu 
nadzorczym Wojewody Dolno�l�skiego w sprawie uniewa�nienia uchwały Rady w 
sprawie pomocy materialnej uczniom, która została podj�ta 28.12.2006r. Poprosił 
Sekretarza o doł�czenie rozstrzygni�cia w materiałach dla radnych na nast�pn� sesj�.  

Ponadto przyjmował interesantów, spotkał si� z kierownikiem Biedronki, który 
poprosił o wsparcie w sprawie remontu parkingu.  

W sprawie sali gimnastycznej skontaktował si� z Wojewódzkim Konserwatorem 
Zabytków. Budynki szkoły nie s� uj�te w ochronie konserwatorskiej. Sugestia osób 
korzystaj�cych z Sali to budowa Sali o wymiarach 24m na 44m. 

Burmistrz Miasta poinformował radnych o odpowiedzi na interpelacj� radnej 
wojewódzkiej El�biety Zakrzewskiej w sprawie budowy obwodnicy. Zapoznał 
radnych z odpowiedzi�, któr� uzyskał od radnych. 

Poinformował równie� o pi�mie od Pana Romana Walkowiaka, który przekazał 
informacj�, �e Elektrownia TURÓW podj�ła decyzj� o przyst�pieniu do Bogaty�sko-
Zgorzeleckiego Parku Przemysłowo-Technologicznego. 

Ad. 5 

Zapytania: 

Radny Marian Gorgolik zwrócił si� z zapytaniem do Burmistrza Miasta w jakiej 
wysoko�ci Urz�d Miejski partycypował w wydaniu folderu „�ladami Jakuba 
Boehme”.  

Burmistrz Miasta odpowiedział, �e folder ten Urz�d otrzymał w dniu dzisiejszym i te�
jest zaskoczony, �e tam zapisano o partycypacji Urz�du w wydaniu folderu. Urz�d nie 
poniósł �adnych kosztów.  

Radny Krzysztof Iwanicki zwrócił si� z wnioskiem o postawienie o�wietlenia przy 
bankomacie BZ WBK.  

Burmistrz Miasta odpowiedział, �e wyczerpano wszystkie mo�liwo�ci jakie s� do 
wykorzystania. Budynek stanowi własno�� prywatn�. Burmistrz przekazał, �e 
porozmawia z firm� zajmuj�c� si� konserwacj� o�wietlenia i mo�e znajdzie si� jakie�
wyj�cie (np. zało�enie lampy od strony szkoły). 

Radny Andrzej Pilarski zwrócił si� z zapytaniem czy odpowied� przekazana przez 
Burmistrza Miasta na wniosek dot. Stanu technicznego oczyszczalni �cieków była 
konsultowana z Przedsi�biorstwem Usług Komunalnych.  

Sekretarz Miasta odpowiedział, �e była ona konsultowana z Prezesem PUK. 



Radny Pilarski poprosił o dostarczenie odpowiedzi z PUK.  

Radny Marian Gorgolik zwrócił si� z zapytaniem kiedy rozpocznie si� łatanie dziur w 
jezdniach.  

Burmistrz Miasta odpowiedział, �e niedługo odb�dzie si� Zgromadzenie Zarz�du 
Zwi�zku Gmin Ziemi Zgorzeleckiej, na której starosta zgorzelecki b�dzie referował 
temat pozyskiwania �rodków zewn�trznych na remont szkół.  

Radna Janina Kwolek powiedziała, �e w urz�dowym BIP-ie znajduj� si� informacje 
nieaktualne.  

Radna Gabriela Mici�ska zwróciła si� z zapytaniem czy wiadomo kiedy b�dzie remont 
u Pani Bialik i czy jest ju� przygotowany dla niej lokal zast�pczy? 

Burmistrz Miasta odpowiedział, �e nic si� nie zmieniło, gdy� sprawa remontu jest 
odległa. Remont planowany jest w czerwcu. Mieszka� zast�pczych Urz�d nie posiada.  

Radny Janusz Dworakowski zwrócił si� z zapytaniem kiedy b�dzie robiony plac 
naprzeciw poczty oraz od Strony Curie-Skłodowskiej.

Skarbnik Miasta odpowiedziała, �e remont ten jest uj�ty w zadaniach rezerwowych.  

Radny Andrzej Pilarski zwrócił si� z zapytaniem do Zast�pcy Burmistrza kiedy 
planowane jest spotkanie z pracowni�, która wykonuje zmiany w planie 
zagospodarowania przestrzennego.  

Radna Teresa Brud dodała – czy b�dzie mo�na jeszcze nanosi� zmiany? 

Zast�pca Burmistrza Miasta odpowiedział, �e przygotuje informacj� w tym temacie.  

Radna Janina Kwolek zwróciła si� z zapytaniem dot. działki 78/1 czy to jest droga. 

Sekretarz odpowiedział, �e to jest planowana droga. 

Radny Krzysztof Iwanicki zwrócił si� z zapytaniem do Prezesa PUK-u kiedy 
planowane jest zako�czenie prac zwi�zanych przy ul. Lubelskiej – wykopano dziur� i 
do tej pory nie zako�czono prac. 

Prezes PUK odpowiedział, �e w momencie pozyskania kr�gów. 

Radny Andrzej Pilarski zwrócił si� z zapytaniem czy planowana jest wycinka 3 drzew 
na cmentarzu, które w jego ocenie stwarzaj� zagro�enie. 

Prezes PUK odpowiedział, �e jest po rozmowach i w niedługim czasie planowana jest 
wycinka drzew.  



Radny Andrzej Pilarski zwrócił uwag�, �e nale�y bramki naoliwi�.  

Radna Janina Kwolek –  przy przychodni był zmieciony piasek, usypano górk�, kiedy 
zostanie to zebrane? 

Prezes PUK odpowiedział, �e zbierze ten piasek.  

Wnioski: 
Radny Andrzej Pilarski zło�ył 3 wnioski: 

1. Przedstawia� Radzie Miejskiej pisemne informacje od 01.01.2007r. obejmuj�ce 
okresy kwartalne z wydatków bud�etu Miasta ponoszonych z tytułu wyjazdów 
słu�bowych (krajowych i zagranicznych) burmistrza Miasta Zawidowa, a w 
tym: 
- wydatki na zu�yte paliwo (ewentualnie wydatki z tytułu u�ywania pojazdu 
prywatnego do celów słu�bowych), 
- wydatki za wypłacone diety, 
- wydatki za opłacone noclegi, 
- inne wydatki poniesione z tytułu podró�y słu�bowej. 

       2. Przedstawi� Radzie Miejskiej pisemn� informacj� dotycz�c� zadania władania  
         nieruchomo�ci na obszarze planowanej inwestycji pn. Obwodnica Miasta  
         Zawidów, a w tym:  
 - wymieni� form� władania: własno��, u�ytkowanie wieczyste, dzier�awa, 
 - wymieni� form� prawn� władaj�cych tymi nieruchomo�ciami: osoby fizyczne  
            (imi� i nazwisko), jednostki posiadaj�ce osobowo�� prawn�, jednostki nie  
            posiadaj�ce osobowo�ci prawnej i inne instytucje (nazwy) 
 - je�li władaj�cymi s� osoby fizyczne to poda� numery nieruchomo�ci (działek)  
             i ich powierzchni� oraz dat� nabycie tych nieruchomo�ci.  
       3. Przedstawia� Radzie Miejskiej sprawozdania z działalno�ci burmistrza w  
          formie pisemnej z materiałami na sesj� w statutowym terminie zawieraj�ce w  
          swojej tre�ci nast�puj�ce informacje: 
 I. Zarz�d mieniem gminnym, a w szczególno�ci: 
  - sprzeda� lokali mieszkalnych 
  - sprzeda� lokali u�ytkowych 
  - dzier�awa, najem nieruchomo�ci. 
 II Zmiany w bud�ecie Miasta dokonywane w ramach upowa�nie� burmistrza, 
 III. Inwestycje: planowane i w trakcie realizacji (na jakim etapie, kto realizuje,  
               ewentualne aneksy do umów na roboty budowlane – przyczyny) 
 IV. Umowy zawierane przez Urz�d Miasta: 
  - na roboty budowlane, usługi i dostawy a w szczególno�ci tryb  
                         zamówienia i nazwy kontrahentów, 
 V. Projekty przygotowywanych Uchwał Rady Miejskiej. 
 VI. Sprawy ró�ne, a w tym podj�te Zarz�dzenia przez Burmistrza Miasta. 
 VII. Spotkania, wyjazdy słu�bowe.  



Ad. 6 
Odpowiedzi na wnioski 

Wnioski radnego Andrzeja Pilarskiego: 

1. Przedstawia� Radzie Miejskiej pisemne informacje od 01.01.2007r. obejmuj�ce 
okresy kwartalne z wydatków bud�etu Miasta ponoszonych z tytułu wyjazdów 
słu�bowych (krajowych i zagranicznych) burmistrza Miasta Zawidowa, a w tym: 

- wydatki na zu�yte paliwo (ewentualnie wydatki z tytułu u�ywania pojazdu 
prywatnego do celów słu�bowych), 
- wydatki za wypłacone diety, 
- wydatki za opłacone noclegi, 
- inne wydatki poniesione z tytułu podró�y słu�bowej. 

Za przyj�ciem do realizacji głosowało: 11 radnych 
Przeciw: 4 radnych. 
Wniosek przyj�to do realizacji. 

2. Przedstawi� Radzie Miejskiej pisemn� informacj� dotycz�c� zadania władania  
         nieruchomo�ci na obszarze planowanej inwestycji pn. Obwodnica Miasta  
         Zawidów, a w tym:  
 - wymieni� form� władania: własno��, u�ytkowanie wieczyste, dzier�awa, 
 - wymieni� form� prawn� władaj�cych tymi nieruchomo�ciami: osoby fizyczne  
            (imi� i nazwisko), jednostki posiadaj�ce osobowo�� prawn�, jednostki nie  
            posiadaj�ce osobowo�ci prawnej i inne instytucje (nazwy) 
 - je�li władaj�cymi s� osoby fizyczne to poda� numery nieruchomo�ci (działek)  
             i ich powierzchni� oraz dat� nabycie tych nieruchomo�ci.  

Za przyj�ciem do realizacji głosowało: 10 radnych 
Przeciw: 1 radny. 
Wstrzymało si�: 4 radnych 
Wniosek przyj�to do realizacji. 

3. Przedstawia� Radzie Miejskiej sprawozdania z działalno�ci burmistrza w  
          formie pisemnej z materiałami na sesj� w statutowym terminie zawieraj�ce w  
          swojej tre�ci nast�puj�ce informacje: 
 I. Zarz�d mieniem gminnym, a w szczególno�ci: 
  - sprzeda� lokali mieszkalnych 
  - sprzeda� lokali u�ytkowych 
  - dzier�awa, najem nieruchomo�ci. 
 II Zmiany w bud�ecie Miasta dokonywane w ramach upowa�nie� burmistrza, 
 III. Inwestycje: planowane i w trakcie realizacji (na jakim etapie, kto realizuje,  
               ewentualne aneksy do umów na roboty budowlane – przyczyny) 
 IV. Umowy zawierane przez Urz�d Miasta: 



  - na roboty budowlane, usługi i dostawy a w szczególno�ci tryb  
                         zamówienia i nazwy kontrahentów, 
 V. Projekty przygotowywanych Uchwał Rady Miejskiej. 
 VI. Sprawy ró�ne, a w tym podj�te Zarz�dzenia przez Burmistrza Miasta. 
 VII. Spotkania, wyjazdy słu�bowe.  

Za przyj�ciem do realizacji głosowało: 11 radnych 
Przeciw: 1 radny. 
Wstrzymało si�: 3 radnych 
Wniosek przyj�to do realizacji. 

Ad. 4  
Sprawy ró�ne. 
Radna Gabriela Mici�ska – otrzymała odpowied� od Sekretarza nt podziału działek 
78. Nie otrzymała odpowiedzi na temat przeznaczenia tych działek. 
Na poprzedniej sesji radna zwróciła si� z zapytaniem o koszty zwi�zane z akcj�
ZIMA, nie otrzymała odpowiedzi. Podobnie radna nie otrzymała odpowiedzi w 
temacie rozliczania rozmów telefonicznych Burmistrza z telefonu komórkowego.  

Przewodnicz�cy odpowiedział, �e analizuje temat telefonów komórkowych.  

Burmistrz powiedział, �e nie b�dzie odpowiadał na te pytania.  

Radny Andrzej Pilarski zwrócił si� do Burmistrza z pro�b� o zdj�cie z BIP-u wie�ci 
gminnych.  

Radna Gabriela Mici�ska odniosła si� do wypowiedzi Burmistrza Miasta  
z poprzedniej sesji. Tre�� wypowiedzi stanowi zał�cznik do protokołu.  

Radna Janina Kwolek scedowała swój głos na m��a Pana Jarosława Kwolka. W 
uzasadnieniu radna dodała, �e wypowied� Burmistrza na poprzedniej sesji dotyczy Jej 
m��a.  
Pan Jarosław Kwolek odczytał o�wiadczenie do wypowiedzi Burmistrza Miasta 
podczas sesji w dniu 29 stycznia 2007r. O�wiadczenie stanowi zał�cznik do protokołu.  

Radny Andrzej Pilarski zwrócił si� do Burmistrza z zapytaniem �e na poprzedniej sesji 
na ko�cu wyst�pienia Burmistrza padło zdanie: radny jest osob� przegran�. 
Powiedział, �e Andrzej Pilarski uprawia zawód nauczyciela i takie zawody podlegaj�
ochronie prawnej. Nale�y zastanowi� si� nad tym co si� wypowiada w stosunku do 
radnych.  

Radna Maria Szkwarek skierowała si� z pro�b� do Burmistrza aby był bardziej 
uprzejmy, �eby wyra�ał opinie w jej kierunku w sposób bardziej łagodny.  

Radny Janusz Dworakowski powiedział, �e nie widzi szans na dobr� współprac� Rady 
Miejskiej.  



Na tym porz�dek obrad został wyczerpany. 

Przewodnicz�cy Rady o godz. 20.15 zamkn�ł obrady V sesji Rady Miejskiej. 



































Zał�cznik do protokołu Nr V/2007 z dnia 19 lutego 2007r.  

Wypowied� Pana Jarosława Kwolka 

Ad. 4 

Korzystaj�c z mo�liwo�ci pragn� odnie�� si� do wypowiedzi Burmistrza J.Sontowskiego z 

sesji z dnia 29/01/2007 a dotycz�cej mojej osoby. 

Zaznaczam, �e nie zamierzam kontynuowa� stylu wypowiedzi wy�ej wymienionego jako 

nieprzystaj�cego ani do miejsca ani do obecnych tu zgromadzonych. Nie zamierzam pod 

płaszczykiem dobroduszno�ci i najwy�szej troski insynuowa� czy kreowa� nowej 

rzeczywisto�ci. 

Po pierwsze pragn� o�wiadczy�, �e nie zamierzam zaprzesta� społecznej działalno�ci w tym 

tak�e wychowawczej. Nie zamierzam przekonywa� Pa�stwa co do celu w jakim Burmistrz w 

swojej wypowiedzi przypomniał mój przypadek – znamienne jest ze zapomniał o podobnym,  

dotycz�cym obecnego na sali jego byłego pracownika a obecnie prezesa jednej ze spółek w 

Zawidowie.  

Mog� tylko zapewni�, �e takie imprezy jak turnieje zapa�nicze, turnieje piłkarskie, turnieje 

siatkówki pla�owej, imprezy rodzinne b�d� kontynuowane, �e nawi�zane kontakty z klubami w 

Niemczech, Czechach czy Norwegii b�d� w dalszym ci�gu �ródłem niezapomnianych wra�e�

naszych dzieci, młodzie�y rodziców i kibiców. Nawet je�li tego nie odnotuje lokalna prasa. 

Korzystaj�c z okazji pragn� podzi�kowa� radzie miejskiej za nowatorskie podej�cie i 

zwi�kszenie �rodków bud�etowych na działalno�� sportow� w mie�cie.  

Po drugie – podtrzymuj� krytyczn� ocen� działalno�ci Burmistrza.  Nikt nie jest stanie mnie  

przekona�, �e nie mo�na było poczeka� cho�by jeszcze rok �eby wyremontowa� czy 

wybudowa� w Zawidowie drogi i albo cztery razy taniej albo zrobi� ich cztery razy wi�cej 

korzystaj�c z funduszy unijnych. Tak czyni� dobrze zarz�dzane gminy, w tym tak�e z powiatu 

zgorzeleckiego. Nie zmienia si� moja opinia tak�e wobec faktu złamania przez Burmistrza 

przepisów ustawy o finansach publicznych jak i o zamówieniach publicznych.  

Po trzecie - nie zmienia si� tak�e moja krytyczna opinia, co do przejrzysto�ci działa�

podejmowanych przez UM w kontek�cie dost�pu do informacji publicznej. Informacja 

publiczna z mocy ustawy powinna by� bez zb�dnych wymogów i procedur udost�pniane 

osobom, które si� o to ubiegaj�.  

Zasada rozumowania jest prosta. Je�eli dost�p do publicznych dokumentów si� utrudnia, 

ogranicza lub selekcjonuje informacje nie podaj�c konkretnej, obiektywnej przyczyny to 

istnieje wysokie prawdopodobie�stwo ch�ci ukrycia czego� przed opini� publiczn�. 

Po czwarte – J.Sontowski w swojej wypowiedzi apeluje przyjacielskie porady, partnerskie 

rozmowy.  

Do partnerstwa jak do tanga – „trzeba dwojga”. Aby „tango zata�czy�” – partnerzy musz�  

sobie ufa� i mie� szczer� a nie deklarowan� dla pozoru wol� zata�czenia.  

Niestety wypowied� Burmistrza Sontowskiego to wła�nie �wiadectwo pozorno�ci woli 

porozumienia. Zawarta w nim niech�� do osób o innych ni� on  pogl�dach - zamiast 

partnerstwo budowa� - odwołuje si� do retoryki  rodem z okresu propagandy sukcesu i „walki 

z zaplutymi karłami reakcji”.  

Na zako�czenie pragn� podkre�li�, �e nie uwa�am, �e mam wył�czno�� na „racje”, �e moje 

opinie mog� by� oparte s� wył�cznie na pewnych zało�eniach.  Dlatego działaj�c w dobrej 

wierze zadaj� pytania i szukam odpowiedzi.  



Pan Panie Burmistrzu decyduj�c si� na kandydowanie a potem obejmuj�c urz�d do 

odpowiedzi na te pytania si� zobowi�zał. I je�eli oczekuje Pan współpracy to niech Pan 

zacznie od odpowiedzi na zadawane pytania. Wtedy zamiast podejrze� i nieufno�ci stworzy 

Pan platform� porozumienia czego z całego serca �ycz�.       

  

       To mówi� ja  

       Jarosław Kwolek 


